
  

Workshops 2 met de Veldmuis en het ZNMC 
  
Datum   30 juli 2024  
Locatie   stadhuis  
 
Aanwezig: vertegenwoordigers van het (interim) bestuur van de Veldmuis en vertegenwoordigers van 
het ZNMC. Daarnaast het kernteam van de gemeente. 
 
Aanleiding 
Na de workshop van 19 juni 2024 heeft de voorzitter van de Veldmuis het bestuur verlaten. De 
secretaris van het bestuur heeft de taken toen voorlopig overgenomen en is opnieuw in gesprek 
gegaan met de wethouders en het kernteam. Hierbij is de wens geuit om de workshop van 19 juni 
2024 opnieuw te laten plaatsvinden met de Veldmuis omdat zij de plannen van de gemeente wel 
positief ervaren. Er is daarom een inhaal workshop ingepland om alsnog de input van de Veldmuis op 
te halen. De workshop vindt plaats met het nieuwe (interim) bestuur van de Veldmuis.  
 
Algemeen 
De gemeente geeft een korte samenvatting van het proces rondom de visie Molenweide en Groene 
Oase sinds 2020. Tevens wordt kort teruggekoppeld wat er is opgehaald tijdens de eerste en tweede 
workshops van 12 en 19 juni 2024. De gemeente ligt toe dat er in het verleden in ieder geval twee 
misverstanden steeds terugkwamen. Hierbij gaat het ten eerste erom dat een openbaar pad niet 
betekent dat het terrein een openbaar park wordt. Ten tweede is het niet de bedoeling dat er fietsers 
of honden over het terrein gaan fietsen en lopen.  
 
Voorafgaand aan de workshop van 19 juni is aan de deelnemers gevraagd om voorbeelden van de 
drie elementen (Openbare route; Erfafscheiding en Brug) in te sturen. De Veldmuis heef hier eerder 
geen gebruik van gemaakt en mag daarom opnieuw voorbeelden insturen. Deze zullen bij dit verslag 
gevoegd worden.  
 
Hierna wordt er per onderwerp besproken wat de zorgen, wensen en ideeën vanuit de Veldmuis en 
het ZNMC zijn.  
 
Openbare route  

• Het pad graag zo dichtmogelijk aan water;  

• Het ZNMC merkt op dat zij wel blij zijn dat hun terrein in het Darwinpark volledig afsluitbaar is, 
daarom altijd een kiezen voor een soort hek; 

• ZNMC en Veldmuis uiten zorgen over afsluitbaarheid en dieren veiligheid; 

• De gemeente geeft aan dat er nog veel smaken liggen tussen volledig open en volledig dicht. Het 
is vooral van belang dat de openingstijden van het openbare pad niet afhankelijk zijn van de 
openingstijden van de Veldmuis;  

• Veldmuis kaart aan dat hun terrein graag ‘s nachts afsluitbaar willen houder voor de veiligheid van 
de dieren; dit is volgens gemeente altijd mogelijk, ook in nieuwe situatie; 

• Andere openingstijden voor verschillende ingangen is een optie; 

• ZNMC pleit voor sluiten van ingangen ter hoogte van het woonhuis en het Eline Vereplantsoen 
(twee bestaande ingangen).  

 
Erfafscheiding  

• De Veldmuis staat achter de plannen om de sloot ter hoogte van de woning en het restaurant door 
te trekken;  

• Erfafscheiding graag van hout met ijzer en niet alleen hout.  
 
Brug  

• De brug kan, net als in uitwerking gemeente, aansluitend aan het Eline Vereplantsoen lopen en 
niet verder ten noorden; 

• Bij het ontwerp van de brug rekening houden met geen gebruik door fietsers, en afsluitbaarheid; 

• Kan de brug ook schuin gelegd worden voor zicht op de kinderboerderij?; 

• Voorbeelden open te zetten brug (Amsterdam Noord en voorbeeld Paul). 



  
Anders  

• Er wordt opgemerkt dat het groen op de Groene Oase zeer hoog en wild groeit, waardoor het 
terrein niet overzichtelijk is. De gemeente geeft aan dat de beplanting op de Groene Oase een 
minimaal beheer heeft, omdat het een natuurspeeltuin is. Voor het terrein van de Groene Oase 
wordt een participatie met buurtkinderen vanaf september georganiseerd. Hierbij hoort ook een 
nieuw beheerplan. De opmerking kan daarin meegenomen worden; 

• Denk ook na over mindervalide bezoekers; 

• Absoluut geen fietsers, fatbikes of dergelijke op het terrein. Denk hierbij aan een brug die niet 
geschrikt is voor fietsers en schelpen paden; 

• De Veldmuis geeft aan open te staan om breder na te denken over een mogelijk herindeling van 
functies en gebouwen op hun terrein. Het zou fijn zijn als men meteen het hele terrein netjes 
maakt, denk aan een eenduidige afscheiding, en het inrichten van de weilanden;   

• De Veldmuis kaart aan dat de kippen altijd een overdekt hok moeten hebben voor deel van het 
seizoen of in geval van opsluiting vogelgriep. Hierbij moet ook bij een mogelijke herindeling van 
het terrein gedacht worden; 

• Zijn natte stukken te verbeteren? Alleen door drainage, maar zelfs dan zal het moeilijk blijven. De 
grond is waarschijnlijk ook verontreinigd, waardoor geadviseerd wordt om zo min mogelijk doen 
want grote kans om dingen in de grond tegen te komen. We onderzoeken de mogelijkheden; 

• De Veldmuis vraagt aandacht voor de bomen en de schaduwplekken voor de kippen, schapen 
etc. Deze moeten op het terrein aanwezig blijven danwel (opnieuw) gecreëerd worden; 

• Voor de kleine kinderen van 0-4 jaar staat er een toestel op het terrein van de Veldmuis. De 
overige toestellen op het terrein zijn voor oudere kinderen. Een opgeknapte Groene Oase en 
herinrichting van het terrein zou deze overbodig kunnen maken; 

• Het verplaatsen van de speeltuin betekent ook het verplaatsen van het centrum van de Veldmuis. 
Dit kan consequenties voor donaties etc. hebben. Daarom is het belangrijk/ een voorwaarde om 
de speeltuin en het theehuis bij elkaar te houden; 

o Een voorbeeld zou kunnen zijn het verplaatsen van het theehuis en de speeltuin voor 
kleine kinderen naar de ingang van de Veldmuis aan de zijde van de Groene Oase. 
Hierbij kunnen ook de kippen verplaatst worden om het terrein overzichtelijker te maken; 

o Door wat meer dieren naar de hoofdingang van het terrein ter verplaatsen worden deze 
beter zichtbaar bij binnenkomst. Dit vergroot de aantrekkelijkheid van de kinderboerderij  
voor (nieuwe) bezoekers; 

o Denk er aan dat je ook verantwoordelijkheid op je afroept met speeltoestellen etc. voor 
kinderen, richt het terrein beter in om met overzicht en controle te hebben; 

o De gemeente vraagt de Veldmuis om na te denken over wat ze echt nodig hebben, wat is 
hun core business? Hoeveel en welke plek hebben ze voor de dieren nodig? Wat wil je 
dat mensen meteen zien? 

 
Vervolg 

• De gemeente maakt een tekening met wat er mogelijk is op basis van de opgehaalde input. Deze 
schetsontwerpen worden in de vervolg workshops in september/oktober aangevuld met de 
overige elementen; 

• Het (interim) bestuur gaat nadenken over wat er echt nodig is, en komt met een businessplan. 
Wat heb je en wat willen je houden? Als dit duidelijk is dan met de leden in gesprek.   
 


